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Protokół Nr LVIII/2023 

z sesji  Rady Gminy Kętrzyn  z  dnia  22 lutego 2023  roku 
 

Data i godzina spotkania 22.02.2023 r.   godz. 11.00  
 

 Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski 

Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz 

Inspektor ds. obsługi rady Pani Jagoda Pyrka 

Kierownik Referatu Pan Mark Lemieszek 

p.o. dyrektora GOK Pani Marta Szmyd 

Przedstawiciel GPK w Karolewie Pan Mirosław Świdziński 

Kierownik GOPS Pan Robert Trusewicz 

Radca Prawny Pan Dariusz Bączek 

Nieobecni : Pani Olechnowicz Renata 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz  stwierdziła, że na 15 radnych obecnych 
jest 14 w związku z czym obrady są prawomocne. Nieobecni radni to radna Pani Renata Olechnowicz.  
Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, iż sesja jest nagrywana i osoby w niej uczestniczące muszą 
liczyć się z tym, że materiał może zostać upubliczniony.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała proponowany porządek obrad: 
 
1/ Otwarcie posiedzenia           

2/ Stwierdzenie prawomocności obrad 

3/ Wybór sekretarza obrad 

4/ Sprawozdanie z działalności wójta w okresie między sesjami 

5/ Sprawozdanie z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Karolewie 

6/ Podjęcie uchwał : 

 w sprawie zmian w budżecie Gminy Kętrzyn na 2023 rok 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „ Barcja” w Kętrzynie na realizację 

zadania „ Budowa ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn- Gierłoż- Parcz- etap I” 
 w sprawie udzielenia pomocy Kętrzyńskiemu Związkowi Międzygminnemu Gospodarka 

Odpadami 
 w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kętrzyn 
 w sprawie wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego w miejscowości Wopławki, 

gmina Kętrzyn w ciągu drogi powiatowej Nr 1608N 
 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

7/ Sprawozdanie finansowo rzeczowe z realizacji w roku 2022 „Gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywanie problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii”  

8/ Sprawozdanie  finansowo - rzeczowe  z  wykonania  budżetu  w  dziale  851- ochrona  zdrowia  rozdz. 
85154 – przeciwdziałanie  alkoholizmowi  w  roku  2022. 

9/ Sprawozdanie  finansowo - rzeczowe  z  wykonania  budżetu  w  dziale  851- ochrona  zdrowia  rozdz. 
85153 – zwalczanie  narkomanii  w  roku  2022. 

10/ Interpelacje i zapytania radnych 
11/ Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
12 /  Przyjęcie protokołów z sesji : 
13/ Sprawy różne;  
 

 

Wójt Gminy Kętrzyn zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

sprzedaży w drodze bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w Karolewie. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad proponowanego 

projektu uchwały. 
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Przebieg głosowania : 
          „za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela 
                   Wiesław, Juchniewicz Teresa, Bohdanowicz Beata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz 
                   Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, , Wyszomirski Tomasz, Katiuszyn  
                   Mirosława, Mańkowska Agnieszka, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kętrzyn poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela 
                   Wiesław, Juchniewicz Teresa, Bohdanowicz Beata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz 
                   Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, , Wyszomirski Tomasz, Katiuszyn  
                   Mirosława, Mańkowska Agnieszka, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

 

Ad. pkt 3 Sprawozdanie z działalności wójta w okresie między sesjami 

 

Wójt Gminy Kętrzyn Paweł Bobrowski złożył sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami. 

 

Radna Pani Beata Bohdanowicz spytała o punkt 13 sprawozdania. 

Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż było to spotkanie informacyjne i dotyczyło  fermy fotowoltaicznej. 

Przewodnicząca Rady Gminy spytała o punkt 22 sprawozdania dot. małych grantów .  

Pani Marta Szmyd wyjaśniła, iż telefonicznie kontaktowano się z sołtysami z pytaniem, które sołectwo 

chciałoby się zgłosić do udziału w tym przedsięwzięciu. Konkurs co roku organizowany jest przez 

Marszałka Województwa, a nasza gmina od 4 lat przystępuje do tych działań. W 2020 roku było to 

sołectwo Nowa Wieś Kętrzyńska, w 2021 - sołectwo Muławki, a w 2022 sołectwo Pręgowo (  wniosek w 

tym roku nie przeszedł ).  W obecnym roku  w losowaniu wzięło udział 10 sołectw -  wylosowane zostało 

sołectwo Jeżewo. Do pozyskania jest kwota 25 000, z czego pozostała kwota 50 /50 np. 10 000 idzie od 

marszałka, drugie 10 000 z funduszu sołeckiego. Pani Marta dodała, iż niektóre sołectwa nie mogły 

uczestniczyć w konkursie ze względu na potrzebny  wkład własny.  

Przewodnicząca Rady Gminy zauważyła, iż faktycznie istotny jest fakt, by te 10 000,00 zł było 

przeznaczone w funduszu sołeckim. 

Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż o tych wyjaśnieniach się zapomina, a może to nawet wyglądać, że jest to 

typowane wg jakiegoś klucza. Dodał, iż każde koło gospodyń, czy to sołectwa prosimy telefonicznie o 

spotkanie, podczas którego odbywa się losowanie przez wybranego ze zgromadzonych przedstawiciela. 

Ważne jest też to, że te sołectwa, które brały już udział w konkursie , zostały wykluczone przy obecnym 

losowaniu. Wstępnie wyłoniliśmy przedstawiciela i dalej będziemy aplikować w konkursie o środki. 

 

Ad. pkt 3 Sprawozdanie z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Karolewie 

 

Pan Mirosław Świdziński przedstawił sprawozdanie z działalności przedsiębiorstwa w okresie między 

sesjami ( sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu ).  
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Ad. pkt 4 Podjęcie uchwał 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok 
 
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła, iż projekt uchwały przewiduje w dziale 754 
bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa zwiększenie kwoty planu dochodów i wydatków 
o kwotę 2400 zł. Są to pieniądze przekazane przez wojewodę warmińsko mazurskiego z przeznaczeniem 
na sfinansowanie zadań bieżących w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy -pomoc dotycząca noclegów 
i wyżywienia. W dziale 756 dział dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 
nieposiadających osobowości prawnej zwiększa się plan dochodów o kwotę 108 079 zł z tytułu podatku 
od nieruchomości i odsetek od nieterminowych wpłat od tego podatku. W dziale 852, czyli pomoc 
społeczna, zmniejsza się plan dochodów i wydatków o kwotę 102 796 zł. Jest to zmniejszenie zgodnie z 
decyzją wojewody warmińsko mazurskiego z przeznaczeniem na realizację programu posiłek w szkole i 
w domu. W dziale 853, czyli pozostała działalność, zmniejsza się plan dochodów i wydatków o kwotę 
2760 zł.  – jest to kwota na wypłatę dodatku węglowego zgodnie z pismem wojewody warmińsko 
mazurskiego. W dziale 855 rodzina, zwiększa się plan dochodów i wydatków o kwotę 496 zł, przekazaną 
przez wojewodę warmińsko mazurskiego z przeznaczeniem na sfinansowanie zadań bieżących, w 
zakresie pomocy obywatelom Ukrainy, w zakresie świadczeń rodzinnych. W dziale 801 oświata i 
wychowanie, zwiększa się plan dochodów o kwotę 5950 zł wynikającą z rozliczenia końcowego projektu 
pod nazwą „ budowa instalacji fotowoltaicznych na budynkach użyteczności publicznej w Karolewie, 
Biedaszkach i Nakomiadach w gminie Kętrzyn”.  Po stronie wydatków dokonuje się zmian w wydatkach 
inwestycyjnych w dziale 0 10 rolnictwo i łowiectwo, polegających na wprowadzeniu do budżetu 2 zadań 
inwestycyjnych. Pierwsze zadanie to budowa studni pomiarowej na sieci wodociągowej w miejscowości 
Wopławki do awaryjnego zasilania w wodę z miasta Kętrzyn- tutaj zwiększenie o kwotę 3500 zł, oraz  
drugie zadanie” przebudowa studni pomiarowej na sieci wodociągowej w miejscowości Stara Różanka 
do awaryjnego zasilania w wodę z miasta Kętrzyn” w kwocie 4500 zł. W dziale 754 bezpieczeństwo 
publiczne i ochrona przeciwpożarowa wprowadza się kwotę 229 zł do rozliczenia końcowego inwestycji 
„ Termomodernizacja budynku OSP w Karolewie oraz budynku Urzędu Gminy w Kętrzynie”. Ponadto 
wprowadzono do budżetu zapis zwiększający plan wydatków na remont samochodu bojowego.  W dziale 
754 ( dotyczy to samochodu bojowego OSP Wilkowo) przeznaczona kwota na remont to 48 000 zł. 
Dokonuje się w pozostałych zmian w wydatkach bieżących wyszczególnionych w załączniku nr 2, w 
odpowiednich działach klasyfikacji w celu prawidłowej realizacji budżetu. Skarbnik Gminy wyjaśniła, iż 
ze względu na omyłkę pisarską popełnioną w uchwale nr XLVII/281/2023  z dnia 25 stycznia 2023 roku 
w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2023 rok - § 5 tej uchwały otrzymuje brzmienie: „ Limit 
zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek oraz emitowanych papierów wartościowych 
zaciąganych na pkt 1. Finansowanie przejściowego deficytu budżetu w kwocie 1 000 500 zł. Pkt 2 spłata 
wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek w kwocie 2 161 400 zł oraz pkt 3 na pokrycie deficytów w 
kwocie 2 557 400 zł”. Również § 11 tejże uchwały § 11 pkt 1 otrzymuje brzmienie : „ Upoważnia się wójta 
do zaciągania kredytów i pożyczek, emitowania papierów wartościowych do wysokości poszczególnych 
limitów zobowiązań określonych w § 5 uchwały na finansowanie przejściowego deficytu budżetu w 
kwocie 1 000 500 zł. Pkt 2 spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek w kwocie 2 161 400 zł oraz 
pkt 3. Na pokrycie deficytów w kwocie 2 557 400 zł”.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela 
                   Wiesław, Juchniewicz Teresa, Bohdanowicz Beata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz 
                   Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, , Wyszomirski Tomasz, Katiuszyn  
                   Mirosława, Mańkowska Agnieszka, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
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Nr LVIII/289/2023 w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Kętrzyn na 2023 rok 

 

 

 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „ Barcja” w Kętrzynie na 
realizację zadania „ Budowa ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn-Gierłoż-Parcz- etap I” 
 
Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż uchwała dotyczy budowy ścieżki rowerowej.  Związek Gmin Barcja 

otrzymał wstępną promesę dofinansowania w ramach rządowego programu Polski Ład. Przewidywana 

wartość inwestycji to 4 950 000 zł, udział własny związku 5%, czyli 247 500 zł. Jeżeli chodzi o wkład 

własny, czyli te 247 500 zł , w uchwale mamy wpisaną kwotę 50 000 zł, gmina wiejska Kętrzyn, 50 000 zł 

miasto Kętrzyn i 50 000 zł powiat Kętrzyn. Pozostałe 100 000 zł leży po stronie Związku Gmin Barcja. 

Uchwała dotyczy przekazania dotacji na zrealizowanie tego przedsięwzięcia. Przetarg jest ogłoszony,               

a dotacja w ciągu roku powinna być z tego co pamięta rozliczona. Wójt dodał, iż te zadanie rozciąga się 

do końca czerwca roku przyszłego lecz zabezpieczenie tej kwoty pozwala na przystąpienie do procedury 

przetargowej. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela 
                   Wiesław, Juchniewicz Teresa, Bohdanowicz Beata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz 
                   Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, , Wyszomirski Tomasz, Katiuszyn  
                   Mirosława, Mańkowska Agnieszka, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

Nr LVIII/290/2023 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Związkowi Gmin 
Barcja w Kętrzynie na realizację zadania 
„ Budowa ścieżki rowerowej na odcinku 
Kętrzyn-Gierłoż-Parcz-etap I” 

 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Kętrzyńskiemu Związkowi Międzygminnemu Gospodarka 
Odpadami 
 
Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż procedowana uchwała dotyczy udzielania pomocy finansowej 
kętrzyńskiemu związkowi międzygminnemu gospodarka odpadami, który pozyskał środki na zakup 
pojemników do zbiórki selektywnej. Wartość projektu 4 000 000 zł, a  wkład własny  to 5% i jest on  
wnoszony proporcjonalnie co do ilości pojemników. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela 
                   Wiesław, Juchniewicz Teresa, Bohdanowicz Beata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz 
                   Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, , Wyszomirski Tomasz, Katiuszyn  
                   Mirosława, Mańkowska Agnieszka, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
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Nr LVIII/291/2023 w sprawie udzielenia 
pomocy Kętrzyńskiemu Związkowi 
Międzygminnemu Gospodarka 
Odpadami 

 

 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kętrzyn 
 
Kierownik Referatu Pan Marek Lemieszek wyjaśnił, iż zmieniła się definicja nieczystości ściekłych zawarta 

w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Do definicji dodane zostały osady pochodzące 

z osadników w instalacjach oczyszczalni przydomowych. W tej chwili nie są to już tylko ścieki pochodzące 

ze zbiorników bezodpływowych, ale także te osady i ścieki pochodzące z osadników instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków. Zmiana w uchwale dotyczy zmiany definicji i dostosowania zapisów  

do obowiązujących przepisów ustawy. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela 
                   Wiesław, Juchniewicz Teresa, Bohdanowicz Beata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz 
                   Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, , Wyszomirski Tomasz, Katiuszyn  
                   Mirosława, Mańkowska Agnieszka, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

Nr LVIII/292/2023 w sprawie zmiany 
Regulaminy utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Kętrzyn 

 
 
 
 
Projekt uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego w miejscowości Wopławki, 
gmina Kętrzyn w ciągu drogi powiatowej Ne 1608N 
 
Kierownik Referatu Pan Marek Lemieszek wyjaśnił, iż  sołectwo Wopławki wystąpiło z wnioskiem o 

lokalizację nowego przystanku autobusowego w ciągu drogi powiatowej w miejscowości Wopławki. 

Zgodnie z przepisami ustawy o drogach publicznych wymagana jest uchwała Rady Gminy, która określi 

wstępną lokalizację takiego przystanku. Uchwałę przekazuje się zarządcy drogi, który dokonuje lokalizacji 

tego przystanku zgodnie z uchwałą rady lub uwzględniając warunki drogowe wynikające z organizacji 

ruchu. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela 
                   Wiesław, Juchniewicz Teresa, Bohdanowicz Beata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz 
                   Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, , Wyszomirski Tomasz, Katiuszyn  
                   Mirosława, Mańkowska Agnieszka, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
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Nr LVIII/293/2023 w sprawie wstępnej 
lokalizacji nowego przystanku 
komunikacyjnego w miejscowości 
Wopławki, gmina Kętrzyn w ciągu drogi 
powiatowej Nr 1608N 

 
 
 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła przerwę w obradach. Sesję wznowiono po przerwie. 

 
 
Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 
za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i 
transportu nieczystości ciekłych 
 
Kierownik Referatu Pan Marek Lemieszek wyjaśnił, iż zgodnie z przepisami ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach właściciele nieruchomości, którzy nie ponoszą opłat na rzecz gminy za 

gospodarowanie odpadami oraz osoby, które pozbywają się nieczystości ciekłych z terenu nieruchomości 

zobowiązane są udokumentować korzystanie z tych usług przez uprawnione podmioty, poprzez okazanie 

umów zawartych na świadczenie tych usług oraz okazanie dowodów uiszczania opłat za te usługi. 

Zgodnie z ustawą na potrzeby ponoszenia czy rozliczania kosztów tych usług, czyli odbioru odpadów i 

wywozu nieczystości ciekłych, Rada Gminy określa stawki maksymalne wg. których przedsiębiorca może 

rozliczać te usługi. Dotychczas obowiązujące stawki były określone uchwałą Rady Gminy z 19 grudnia 

2012 roku i  nie przystają one już do faktycznych kosztów świadczenia tych usług. W projekcie uchwały 

proponowana stawka za odpady zbierane w sposób selektywny to 325 zł brutto za metr sześcienny, a w 

sposób nieselektywny 650 zł brutto za metr sześcienny. Te stawki są znacznie wyższe od tych, które były 

w 2012 roku lecz od tego czasu koszty gospodarki odpadami niestety wzrosły. Dla nieczystości płynnych, 

proponowana stawka maksymalna to 65 zł brutto za metr sześcienny i dotyczy to zarówno ścieków jak 

również nieczystości ciekłych pochodzących z osadników w instalacjach przydomowych, oczyszczalni 

ścieków.  

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o przedstawienie stawek obowiązujących w 2012 roku. 

Pan Marek Lemieszek wyjaśnił, w 2012 roku było to  95 zł za metr sześcienny odpadów, plus VAT  ( bez 

podziału na zbierane selektywnie i nie selektywnie) oraz  stawka 60 netto, czyli 64,80 z VAT za metr 

sześcienny ścieków. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela 
                   Wiesław, Juchniewicz Teresa, Bohdanowicz Beata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz 
                   Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, , Wyszomirski Tomasz, Katiuszyn  
                   Mirosława, Mańkowska Agnieszka, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

Nr LVIII/294/2023 w sprawie określenia 
górnych stawek opłat ponoszonych 
przez właścicieli nieruchomości za 
usługi w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych oraz opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych 
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Projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości gruntowej 
położonej w Karolewie 
 
 
Kierownik Referatu Pan Marek Lemieszek wyjaśnił, iż  osoba, która zabudowała nieruchomość określoną 

w projekcie uchwały (  działka w miejscowości Karolewo o powierzchni 49 m²) budynkiem garażu,  zawarła 

umowę dzierżawy na grunt stanowiący własność gminy pod tym garażem na 10 lat. Obecnie zwróciła się 

z wnioskiem o sprzedaż bezprzetargową gruntu pod garażem. Taka sprzedaż bezprzetargowa może 

nastąpić wyłącznie na podstawie zgody Rady Gminy Kętrzyn, stąd też proponowany projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela 
                   Wiesław, Juchniewicz Teresa, Bohdanowicz Beata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz 
                   Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, , Wyszomirski Tomasz, Katiuszyn  
                   Mirosława, Mańkowska Agnieszka, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

Nr LVIII/295/2023 w sprawie sprzedaży 
w drodze bezprzetargowej zabudowanej 
nieruchomości gruntowej położonej w 
Karolewie 

 
 
Ad. pkt 6 Sprawozdanie finansowo rzeczowe z realizacji w roku 2022 „Gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywanie problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii” 
 

Pan Krzysztof Plewnia wyjaśnił, iż po zmianie  ustawy o wychowaniu w trzeźwości nie musimy już co roku 
przyjmować Gminnego programu, który może być przyjmowany na okres lat 4.  Obecny program jest 

przyjęty na lata 2022-2024. Sprawozdawczość nie została zmieniona i co roku należy składać 
sprawozdanie z realizacji  programu. 
 

Ad. pkt 7 Sprawozdanie  finansowo - rzeczowe  z  wykonania  budżetu  w  dziale  851- ochrona 
zdrowia  rozdz. 85154 – przeciwdziałanie  alkoholizmowi  w  roku  2022. 
 

Pan Krzysztof Plewnia wyjaśnił, iż gmina nie podejmuje takich działań np. w kwestii przeciwdziałania 
narkomanii jak to czasami robią duże miasta np. w środowisku narkomanów w kwestii rozdawania igieł, 
rozdawania strzykawek itp. akcje. Skupiamy się  przede wszystkim na działaniach profilaktycznych tzw. 
profilaktyki uniwersalnej, a więc tej, która skierowana jest do wszystkich, szczególnie jeżeli chodzi o dzieci 
i młodzież. Trudno rozgraniczyć czy to jest działanie w kwestii profilaktyki narkomanii czy też działanie w 
kwestii profilaktyki alkoholowej.  
 

Ad. pkt 8 Sprawozdanie  finansowo - rzeczowe  z  wykonania  budżetu  w  dziale  851- ochrona 
zdrowia  rozdz. 85153 – zwalczanie  narkomanii  w  roku  2022 
 

Pan Krzysztof Plewnia wyjaśnił, iż w zeszłym roku był  17% wzrost, jeżeli chodzi o obrót alkoholem na 
terenie gminy.  Na dzień dzisiejszy jest 3 700 000 zł – tyle mieszkańcy wydali na alkohol. Mamy tu jednak 
taką sytuację, że miasto  zakazało sprzedaży w godzinach nocnych tj. od godziny 22 do 6, podczas gdy na 
terenie naszej gminy  takiego zakazu nie ma. Kierując się statystykami gdybyśmy wzięli wszystkich 
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mieszkańców gminy i dzieci, to przeciętny mieszkaniec gminy w zeszłym roku wydał na alkohol 440 zł. 
Brak jest porównania do innych samorządów, ale w kraju statystyczny Polak wydaje 1030 zł. Pocieszające 
jest to, iż mamy dużo mniej postępowań jeżeli chodzi o zobowiązanie do leczenia odwykowego oraz duży 
spadek jeżeli chodzi o procedurę niebieskiej karty związaną z przemocą domową, gdzie 98% kart jest 
związanych najczęściej z nadużywaniem alkoholu.  
 
W przypadku narkomanii problem na terenie gminy jest marginalny. Nie ma tego problemu w szkołach 
przynajmniej na dzień dzisiejszy. W środowiskach młodzieżowych oraz w większych ośrodkach były 
problemy z marihuanną oraz  z przywożonymi  i sprzedawanymi narkotykami. 
 

Ad. pkt 9 Interpelacje i zapytania radnych 

Brak. 

 

Ad. pkt 10 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

Brak.  

 

Ad.pkt 11 Przyjęcie protokołów z sesji : 

Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 stycznia 2023 roku  

Przebieg głosowania : 
          „za” : 13  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela 
                   Wiesław, Juchniewicz Teresa, Bohdanowicz Beata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz 
                   Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, , Wyszomirski Tomasz, Katiuszyn  
                   Mirosława, Mańkowska Agnieszka 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   1 radny: 
 

Ad pkt 12 Sprawy różne 

1/ Radny Pan Mirosław Tomasik poprosił  o interwencję w sprawie drogi na Kaskajmy-Borki. W ubiegłym 
roku rada sołecka, sołtys i radny złożyli pismo o zasypanie zadoleń. Otrzymaliśmy odpowiedź, że te 
zadolenia zostaną zasypane po ogłoszeniu przetargu, lecz do tej pory nic tam się nie dzieje. Radny 
poprosił o poparcie u starosty powyższej sprawy. 
 
Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż naturalnie poprze pismo mieszkańców i porozmawia ze starostą powiatu 
kętrzyńskiego oraz  poinformuję , co się dalej  zadzieje w sprawie drogi Kaskajmy-Borki. 
 
2/ Wójt zwrócił się z prośbą o rozpropagowywanie informacji, iż gmina Kętrzyn jako samorząd chce 
przystąpić ponownie do odbierania folii i innych odpadów rolniczych od rolników. Robimy to praktycznie 
jako jedyni w powiecie, niemniej jednak przystąpienie do tego warunkujemy pozyskaniem oczywiście 
finansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska. Aby wystąpić z wnioskiem musimy wiedzieć 

ile mamy takich odpadów stad też prosi o  składanie wniosków najpóźniej do dnia 27 lutego. 
 
3/ Wójt Gminy Kętrzyn poinformował, iż  po przetargu na urząd okazało się , że proponowane kwoty 

przewyższają to, co zamierzamy przeznaczyć na tę inwestycję.  W tej chwili okrajamy zakres inwestycji i 

będziemy ponownie ogłaszali przetarg.  

4/ Wójt Gminy Kętrzyn poinformował o ilości pojemników planowanych do zakupu przez międzygminny 
związek gospodarkę odpadami dla gminy wiejskiej Kętrzyn- jest to 1580 sztuk pojemników. 
 
5/ Wójt Gminy poinformował, iż 25 lutego( sobota ) o godzinie 16,00 w Karolewo odbędzie się XX halowy 
turniej piłki nożnej mieszkańców gminy Kętrzyn. Drużyny zgłaszamy najpóźniej 3 dni przed turniejem. 
Kolejne rozgrywki odbędą się  3 marca w piątek o godz. 17:30 -tutaj powalczą nam oldboye.- uprawnienie 
do udziału w rozgrywkach nabywa już rocznik 1988.  
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6/ Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała o potrzebie zorganizowania ponownego objazdu dróg w 

celu poglądowym. Na początku kadencji Rada dokonała oględzin stanu dróg w gminie Kętrzyn, stąd też  

chcielibyśmy dokonać porównania.  

 
 
Protokół zakończono . Protokół zawiera 9 stron oraz 11 załączników. 
 
 
 
 
 
 
 

Protokołowała :              Przewodnicząca Rady Gminy  
 
 

    Inspektor ds. obsługi rady                Teresa Marzena Juchniewicz   
              Jagoda Pyrka  


